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内容概要

《新题型大学英语四级高分突破》是在广泛征求多所高校四级强化班考生意见的基础上，通过我们在
强化班教学的亲身体验而进行编写的。目前图书市场上大量的四级试题集，大部分都仅有题目及答案
，却无详细解释。遇到疑难问题，查字典、问老师不仅要花费很多时间与精力，还很难掌握考试规律
。该书正弥补了这方面的不足，增加了最具特色的解释部分。
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作者简介

评师网全国外语类专业最受欢迎教授，著名英语考试辅导专家。上课解题思路明晰、方法独到。更因
其考生获得高分而受到学员爱戴。所著四、六级辅导图书，以解题分析切中要害、语言精练而成为考
生首选四、六级复习资料。
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书籍目录

入门分析篇  Test 1    KEYS    试题详解  Test 2    KEYS    试题详解技能实战篇  Test 3    KEYS    试题详解  Test
4    KEYS    试题详解学习提高篇  Test 5    KEYS    试题详解  Test 6    KEYS    试题详解强化巩固篇  Test 7   
KEYS    试题详解  Test 8    KEYS    试题详解考前冲刺篇  Test 9    KEYS    试题详解  Test 10    KEYS    试题详
解附录一 虚拟语气附录二 非谓语动词附录三 全国大学英语四级考试作文题评分原则、标准与标准分
附录四 大学英语四、六级710分换算表
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章节摘录

　　Whether the eyes are" the windows of the soul"is debatable; that they are intensely important in interpersonal
communication is a fact. During the first two months of a baby's life, the stimulus that produces a smile is a pair of
eyes. The eyes need not be real: a mask with two dots will produce a smile. Significantly, a real human face with eyes
covered will not motivate a smile, nor will the sight of only one eye when the face is presented in profile. This
attraction to eyes as opposed to the nose or mouth continues as the baby matures.　　In one study, when
American four-year-olds were asked to draw people, 75 percent of them drew people with mouths, but 99 percent
of them drew people with eyes. In Japan, however, where babies are carried on their mother's back, infants do not
acquire as much attachment to eyes as they do in other cultures. As a result, Japanese adults make little use of the
face either to encode or decode meaning. In fact, Argyle reveals that the"proper place to focus one's gaze during a
conversation in Japan is on the neck of one's conversation partner".　　⋯⋯
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编辑推荐

　　《新题型大学英语四级高分突破》省去查字典问老师等麻烦，全文翻译并标明答题依据，一个月
轻松突破四级难关。
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